
L'aigua poc clara

L'alcalde Camps i l'exalcaldessa Rosique parlant

despr辿s del ple. Foto: J. GONZALO.

A Vidreres, d�cades despr�s de la construcci� de les

urbanitzacions, el de l'aigua �s encara un tema mal resolt. A

difer�ncia del poble, que �s abastit a trav�s de l'Ajuntament amb

pous propis, el subministrament a les urbanitzacions �s a c�rrec de

les empreses Rec Madral i Riera de Cabanyes, de la fam�lia

Mallar t. Per� el cam� per arribar-hi va ser tor tu�s, com va posar en

relleu l'alcalde Jordi Camps (CiU) en el ple de dijous.

Les juntes de compensaci� de les urbanitzacions, d�cades enrere,

van signar amb les empreses de l'aigua contractes a perpetu�tat

per a l'explotaci� dels pous i el subministrament de l'aigua Òpoc

legalsÓ, segons els assessors jur�dics del consistori. L'Ajuntament

fa una quinzena d'anys va signar un no menys estrany conveni

segons el qual les empreses podien fer l'explotaci� de l'aigua

sense haver de pagar cap taxa o c�non al consistori. Un conveni

que, segons denuncien diversos par tits, no consta en l'expedient; per tant, ning� sap exactament qu� es va

pactar. I un fet encara m�s estrany: en mandat de la socialista Ruth Rosique, el consistori d'of ici va reclamar el

c�non i l'empresa el va pagar, segons l'exalcaldessa.

Tot plegat ha desembocat en una situaci� d'indefensi� dels ve�ns, que estan pagant per l'aigua uns preus

considerats nuls tant pel Tribunal Superior de Just�cia com per la Generalitat, que �s la que els f ixa. Tots dos

estaments tamb� han declarat nulála una taxa sobre el transvasament Ðaigua en alta, �s a dir, por tar l'aigua f ins

a les urbanitzacionsÐ que, anys despr�s de dictar-ne l'execuci� for�osa, se segueix cobrant: 17'51 euros cada

dos mesos. El govern local va dir dijous que no reclamar� que ho deixi de cobrar, sin� que es limitar� a demanar

a la Generalitat que f ixi nous preus.

L'Ajuntament, en vista de la indignaci� dels ve�ns i l'amena�a d'emprendre accions legals, va encarregar dos

informes sobre la situaci�, amb l'objectiu de posar f il a l'agulla. Per� els encarreg� al bufet Cuatrecasas, que, tal

com va admetre Joaquim Llorens, responsable de l'informe, van ser f ins fa uns mesos advocats de l'empresa de

l'aigua. M�s elements per al dubte.

Les conclusions d'aquest informe es van conver tir, dijous, segons l'equip de govern, en el Òfull de rutaÓ per

recuperar la municipalitat de la gesti� de l'aigua. Aquell ple va ser for�at per l'oposici�, per� l'alcalde es va negar

a convocar-lo, com l'obliga la llei, i ho va haver de fer el secretari. La sessi� al f inal es va celebrar i havia de

servir per treure l'aigua clara Ðdisculpin la broma f�cilÐ d'una situaci� que de clara no en t� res. Per� es va

conver tir en un sainet de retrets i insults entre l'alcalde i el PSC. Camps sabia que li retraurien la seva amistat

amb la fam�lia Mallar t Ðun altre element que apareix en aquesta hist�riaÐ i va comen�ar la intervenci� acusant

els anteriors alcaldes socialistes de donar tracte de favor a l'empresa de l'aigua. ÒEls deuen estar molt agra�tsÓ,

els va etzibar.

L'estrat�gia li va sor tir for�a b�, perqu� va descolálocar els socialistes que van caure en el seu parany: es va

deixar de parlar de l'aigua per defensar-se i criticar l'alcalde. Es va donar una imatge for�a lamentable. Fins i tot,

par t del p�blic va marxar indignat, demostrant tenir m�s seny que la majoria dels dirigents locals



En resum, aquesta q�esti� ha escampat molta porqueria sobre el poble. L'ha desestabilitzat. I en cap cas, s'ha

tret l'aigua clara ni del que ha passat ni del que s'ha de fer.
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